

Bestyrelsesmøde afd. 20 Frueløkke. 17-06-2022 kl.15.

1. Rundgang i afdelingen.

Vi havde en fin tur rundt i afdelingen, hvor der blev set på boligernes ydre stand. Samt ønsker fra bestyrelsen. Ting der skal kigges på, er især murværk ved boligerne fra 390A til 420B. samt skal der påbegyndes udskiftning af fuger omkring vinduer og døre mod vest, der vil blive indhentet tilbud.

2. Skilt ved beboerhuset.

Da folk til beboerhuset har svært ved at forstå skiltet, vil der komme et nyt op, der er lettere at forstå. Men det er kun noget vi kan gøre hvis vi får anlagt flere P-pladser i afdelingen. Så vi undgår at gæster til beboerhuset, fylder p-pladserne op i vænget.

3. Ny beboerambassadør.

Tove ønsker at stoppe som beboerambassadør. Gitte overtager posten. Aksel sørger for at hun bliver oprettet ang. Mails og kursus.

4. Bænke og skilt vasket.

Rasmus og Kalle sørger for at dette bliver gjort hurtigst muligt.

5. Afdelingsmødet pr 23-08-2022 kl. 19.

Der er sørget for smørrebrød, der vil være sodavand samt kaffe/the og måske en lille småkage.

Rasmus og Aksel er på valg og begge vil gerne genopstille, Rasmus kan desværre ikke deltage, men der forligger en underskrevet erklæring på at han ønsker at genopstille.

Bestyrelsen kommer med to forslag til afstemning, men muligt at der kommer 1 mere.

a. Flere P-pladser ved boldbane.

b. Udlejning af kælderen.

6. Ny affalds plan.

Bestyrelsen har sammen med administrationen, henvendt sig til Arwos for at kigget på en ny affaldsplan for afdelingen. Det er jo sådan at vi på et tidspunkt skal til og sortere mere her i kommunen, så vil vi få flere affalds container. Vi har derfor kigget på at få lavet 3 store miljøstationer i afdelingen i stedet for. Med denne løsning vil vi også slippe for at have affaldet op ad ens have plus vi ikke skal have de lastbiler til og køre så meget rundt i afdelingen. Mere om dette senere når vi hører mere fra Arwos.

7. Fejning i afdelingen.

Bestyrelsen har snakket om, at det er nok med max 3 fejninger i afdelingen om året med feje/sug. Når man har den i afdelingen, sørger man for at få områderne med bagved hver gang især ved affaldsstederne. Vi beder Nina undersøge om kommunen har mulighed for at tage vejene, når de tager deres.

8. Vandur i afdelingen.

Vi har valgt at vi i afdelingen skal have vandur, installeret separat i vores boliger. Måske vi skal have det med på vores afdelingsmøde igen i år, da priserne på alt er fløjet i vejret og lang leveringstid. Mere om dette når Nina ved mere.

9. Eventuelt.

Gitte vil gerne hvis vi kan lave et loppemarked i afdelingen, samt en juletræsfest. Loppemarkedet er ikke noget vi kan støtte med penge, men vi åbner op i fælleshuset, så det kan holdes indendørs og hjælper gerne til.

Juletræsfest er en kanon ide, sidste år gik vi jo rundt og udelte en pose til børnene med julemanden. Så lad os prøve at få det stablet på benene. Gitte kontakter Helle der blev valgt på afdelingsmødet til at styre aktiviteter i afdelingen.

Med venlig hilsen
Bestyrelsen.

Vi håber at alle får en dejlig og god sommer.

